



Xin (Gloria) Wang

Beijing

+86 10 8560 6436
gloria.wang@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Energy and minerals
- Mergers and acquisitions
- General corporate
- Real estate and infrastructure

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Wang is a cross-border transactional lawyer who boasts over a decade of experience in advising clients across different industrial sectors in cross-border investments. She has been involved in transactions with a combined value of over US\$10 billion, encompassing multiple jurisdictions across six continents. Her expertise extends to designing intricate transaction structures, negotiating complex documentation, and addressing multifaceted legal issues for her clients.

Prior to joining Han Kun, Ms. Wang served as counsel at Sidley Austin and held positions at several other renowned international firms.

With a specialized focus on the energy sector, Ms. Wang represents national oil companies (NOCs), international oil companies (IOCs), and other key players in the energy industry, handling transactions and legal matters throughout the entire energy value chain, from upstream E&Ps to midstream and downstream operators, providing comprehensive and tailored legal support. Her client portfolio includes CNPC, CNOOC, Sinopec, CMEC, China Energy Group, and UGE, among others.

EDUCATION

Ms. Wang graduated from Peking University Law School with an LL.B. degree in 2008. In 2009, she received her LL.M. degree from the William & Mary Law School.

QUALIFICATIONS

Member of the New York State Bar
PRC Bar Qualification

HONORS AND AWARDS

Next Generation Lawyer in Energy (The Legal 500 Asia Pacific, 2017)

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



王馨

北京

+86 10 8560 6436
gloria.wang@hankunlaw.com

业务领域

- 能源、矿产
- 兼并和收购
- 一般公司事务
- 房地产和基础设施

工作经历

王女士有丰富的跨境交易经验，在过去的十多年里代表多个行业的客户开展了价值高达百亿美元的跨境投资，涉及六大洲内的数十个司法辖区。在这些交易中，王女士为客户提供包括设计交易结构、谈判复杂的交易文件以及处理多样化法律问题等全方位的法律服务。

在加入汉坤前，王女士曾在美国盛德国际律师事务所（Sidley Austin）担任资深顾问，并在其他多家知名国际律师事务所工作。

王女士在能源领域的交易经验尤为丰富，代表各大国家石油公司、国际石油公司和能源领域的其他主要参与者，处理覆盖能源产业链各环节的投资交易和法律事项，涉及上游、中游和下游各个业务领域，为客户提供全面和定制化的法律服务。她的代表性客户包括中石油、中海油、中石化、国家能源集团、中国机械设备工程股份公司和联合能源集团等。

教育背景

王女士本科就读于北京大学法学院，于 2008 年获得法学学士学位。其后就读于美国威廉玛丽法学院，于 2009 年获得法学硕士学位。

执业资格

美国纽约州律师执业资格
中华人民共和国法律职业资格

荣誉与奖项

能源行业新生代律师（亚太法律服务五百强，2017）

工作语言

中文、英文